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§ 16   

Rapport och utvärdering av Marknad 2015 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar 

1. Att stadsdelsnämnden lägger utvärderingen av Tensta marknad 

2015 till handlingarna  

2. Att framtida arrangören för Tensta marknad ska till nämnden med 

tydlighet och transparens återredovisa hur det ekonomiska stödet 

från stadsdelen använts.  

3. Senast den första mars året efter marknaden ska ekonomiskt 

resultat, bokföring och revisionsrapport redovisas till nämnden. 

Revisionsrapporten ska utarbetas av auktoriserade revisorer. 

Relevanta protokoll samt en förteckning över ansvariga, 

styrelseledamöter och andra med relevans för ärendet ska bifogas 

redovisningen.  

4. Att stadsdelsnämnden avbryter samarbetet med och det 

ekonomiska stödet till Tensta Marknadskommitté. 

5. Att stadsdelsnämnden erbjuder eventuella alternativa arrangörer 

för Tensta marknad 2016 en lösning där stadsdelsnämnden ordnar 

och finansierar exempelvis en scen och elektricitet till aktiviteten, 

samt ordningsvakter.  

6. Att stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att inleda 

skyndsamt dialog med relevanta lokala parter om hur marknaden 

kan genomföras 2016, och återkommer till nämnden med förslag 

till beslut på plan, kostnadsramar och relevanta 

utvärderingskriterier för nämndens eventuella deltagande  

7. Att stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen återkomma till 

nämnden med förslag på hur den bristande ekonomiska 

rapporteringen från Tensta Marknadskommitté ska hanteras, ex 

genom revisionsgranskning eller andra åtgärder  

8. Att därutöver anföra 

 

Vi ser mycket positivt på arrangemanget Tensta Marknad. En viktig 

del av Tensta Marknad är det ideella engagemanget och vi vill värna 

om det engagemanget som finns bland boende och föreningar.  

 

Återrapporteringen gällande Tensta Marknad är inte tillfredställande. 

Dokument som nämnden efterfrågat har inte inkommit från Tensta 

marknadskommitté. Exempelvis saknas ekonomisk redovisning och 

revisionsberättelse för föreningen Tensta marknadskommitté. Det 

finns också formella brister i föreningen och oklarhet kring vilka 

stadgar som gäller. 
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Vi konstaterar att föreningen Tensta marknadskommitté sannolikt inte 

kommer att inkomma med ytterligare redovisning angående 

marknaden 2015. Vi uppdrar därför åt förvaltningen att återkomma 

med en plan, i samråd med stadens juridiska avdelning samt andra 

relevanta instanser inom staden, för hur vi lämpligast går vidare med 

att granska stadens stöd till marknaden, och oklarheter i föreningens 

ekonomi.  

  

Staden har stött marknaden under flera decenniers tid och vi ser 

positivt på att även framöver stötta marknaden. Samtidigt vill vi 

påpeka att vi framöver behöver en mer heltäckande återrapportering 

och effektiv uppföljning, för att stadsdelsnämnden även i 

fortsättningen ska kunna erbjuda stöd till marknaden. Om 

stadsdelsnämnden i framtiden ska stödja marknaden i form av ett 

ekonomiskt bidrag till en förening ser vi fram emot en ansökan som 

dels innehåller en projektplan för sökt bidrag, där det framgår hur 

bidraget stärker stadsdelen, dels tydligt visar att föreningen har 

kapacitet att leva upp till grundläggande föreningsdemokratiska 

principer. Föreningen behöver löpande kunna redovisa styrelse, 

stadgar, stadgeenliga årsmöten och ekonomisk redovisning av 

verksamheten. Verksamheten ska granskas av auktoriserad revisor. I 

och med de brister som konstaterats kan nämnden inte acceptera ett 

fortsatt direkt ekonomiskt stöd till Tensta marknadskommitté, eller 

eventuell förening som denna ombildats till.  

 

För att marknaden ändå ska kunna genomföras under 2016 är 

stadsdelsnämnden beredda att exempelvis bidra med en scen och 

elektricitet till aktiviteten, samt ordningsvakter, eller andra lämpliga 

förslag i det fall en eventuell arrangör av Tensta marknad kommer gå 

vidare med projektet. Finansieringen av detta sker i så fall direkt via 

förvaltningen och ej via bidrag till tredje part. Vi uppdrar därför också 

till förvaltningen att skyndsamt återkomma med en plan för detta, 

inklusive kostnadsramar och utvärderingskriterier.  

 

Ärendet 
Under Tensta Marknad 2015 medverkade stadsdelsförvaltningen med 

ett inslag som gick under namnet Demokratitorget. Satsningen var helt 

ny och blev till stora delar framgångsrik. Såväl externa aktörer som 

egna verksamheter var representerade på demokratitorget.  

Tensta Marknadskommitté har återredovisat sin del av Tensta 

Marknad. 

Förvaltningen tycker det är angeläget att det tas fram lämpliga 

utvärderingsunderlag inför kommande uppföljningar. Dessutom borde 

val av datum för återrapporteringar anpassas efter föreningens 

verksamhetsår. 
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Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 mars 2016. 

Dnr 1.2.6-117/2015 

 

Awad Hersi (MP) begärde ajournering. 

Nämnden beslutade att ajournera sig i 5 minuter, 19:55-20:00.  

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S), Rashid 

Mohamed (V), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram förslag till 

beslut enligt punkt 1 till 3. Bengt Porseby (L) anslöt sig. 

 

Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S), Rashid 

Mohamed (V) lade fram förslag till beslut enligt punkt 4 till 8. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) lade ner sina röster under punkt 4 till 8. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) lade fram ett tilläggsyrkande. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom MP+ S+ V och M:s förslag, och MP+ S 

och V:s förslag.  

 

Ordförande ställde M och L:s tilläggsyrkande mot avslag.  Nämnden 

beslutade att avslå tilläggsyrkandet. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av vice ordföranden Ole-Jörgen Persson (M), 

Dennis Wedin (M), Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), 

Naemi Karlsson (M) och Bengt Porseby (L) till förmån för egna 

tilläggsyrkande. 

 

Tilläggsyrkande 
” För nämndens egen del beslutas att stödet till Tensta marknad ska 

beslutas om vid endast ett tillfälle och tydligt redogöras för i ett 

särskilt ärende till nämnden, här inbegrips såväl monetära bidrag som 

arbetskraftsbidrag via nämndens underordnade funktioner. 
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Beslutet, om stöd ges, ska utformas så att det i beslutspunkten tas med 

de förutsättningar som redogörs för i punkten ovan. Har den begärda 

redovisningen och beslutsunderlagen från föregående marknad inte 

inkommit till nämnden, eller om nämnden inte finner redovisningen 

fullgod, ska ekonomiskt stöd ej heller ges. Eventuella ändringar 

rörande stödet ska tydligt redogöras för i ett särskilt beslutsärende till 

nämnden.” 

 


